
پیگیری  از  خوزستان  نمایندگان  مجمع  رئیس 
موضوع تبدیل وضعیت پرستاران خبر داد.

سید کریم حسینی اظهار کرد: ما در کشور با معضل 
جدی تنوع قراردادهای کاری مواجه هستیم و این 
وضعیت زمانی بدتر می شود که بحث گروه های 
شغلی حساس در میان باشد، اگر این افراد برای 
ثبات شغلی خود نگران باشند، ممکن است در ارائه 
خدمات و انجام وظایفشان اثرگذار باشد و انگیزه 

آنان را سلب می کند.
پرستاری  مشاغل، شغل  این  از  یکی  افزود:  وی 
مسائل  با  که  زمان  از  برهه  این  در  ما  که  است 
حساس بهداشتی و درمانی رو به رو هستیم، نباید 
انگیزه این قشر که تا به حال به خوبی به وظایف 
خود عمل کرده اند، از بین ببریم، چرا که نیاز به 

ثبات شغلی بیشتری دارند.
در  گفت:  خوزستان  نمایندگان  مجمع  رئیس 
سال های گذشته، تعدد قراردادهای کاری و ورود 
پیمانکاران به بکارگیری نیروی انسانی، هیچگونه 
هایی  نگرانی  اینکه  جز  به  ندارد  منطقی  توجیه 

برای این گونه شغل ها ایجاد کرده است.
وی ادامه داد: ما همواره شاهد بودیم که پرستاران 
شغلی  وضعیت  با  خود  همکاران  دیگر  کنار  در 
به هیچ  ادای وظیفه می کنند،  پیمانی  و  رسمی 
در  شغلی  دغدغه  قشر  این  نیست  منطقی  وجه 

شیوه پرداخت ها و تمدید قراردادها داشته باشند.
حسینی عنوان کرد: این در حالی است که افراد با 
این وضعیت شغلی همچنان در این سال ها به کار 
خود ادامه داده اند اما همواره با استرس و نگرانی 
مراکز  از  که  بازدیدی  در  افزود:  وی  است.  بوده 

درمانی داشتیم، گلایه پرستاران، نبود اطمینان به 
از این رو دلیلی  ادامه همکاری عنوان شده بود، 
ندارد، عده ای تحت عنوان پیمانکاری با تحمیل 
هزینه به سازمان، تنها با حمایت از سازمان متولی، 

امنیت شغلی نیروی انسانی را تامین نکنند.
حسینی گفت: بنابراین انتظار می رود، با استخدام 
مستقیم افراد، هزینه ای که صرف پیمانکاران می 

شود، به حقوق نیروی انسانی افزوده شود.
اسلامی  شورای  مجلس  در  ما  داد:  ادامه  وی 
پیمانکاران  حذف  دنبال  به  قاطعیت  با  یازدهم 
تامین نیروی انسانی هستیم، بعضی از خدمات از 
جمله فضای سبز، امور نقلیه و تهیه غذا از طریق 
نیروی  اما جذب  است  ناپذیر  اجتناب  پیمانکاران 
انسانی برای کار تخصصی نباید نیازی به واسطه 

داشته باشد.
در  ما  گفت:  مجلس  در  اهواز  مردم  نماینده 
کمیسیون اجتماعی مجلس تلاش می کنیم، تنوع 
قراردادهای کاری کاسته و پیمانکاران نیز حذف 

شوند و نتیجه را در مجلس خواهیم گفت.
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رئیس پلیس راهور خوزستان :
ورودی و خروجی پارک هاي اهواز بسته شد

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی استان خوزستان گفت: به 
علت شیوع و همه گیر شدن ویروس کرونا، ورودی و خروجی 
پارک ها و بوستان ها و تفرجگاه های شهر اهواز با موانع فیزیکی 

بسته شد.
سرهنگ جمشیدی بیان کرد: برابر تصمیمات ستاد مبارزه با 
کرونا استان و همچنین به علت شیوع و همه گیر شدن ویروس 
کرونا، ورودی و خروجی پارک ها و بوستان ها و تفرجگاه های 

شهر اهواز با موانع فیزیکی بسته شده است.
وی با بیان اینکه از توقف انواع وسایل نقلیه در روبه رو و ورودی 
پارک ها جلوگیری می شود،  و خروجی و همچنین مجاورت 
افزود: در صورت توقف وسایل نقلیه در اماکن مذکور با جرثقیل 

به پارکینگ انتقال داده خواهند شد.
ادامه  استان خوزستان در  رانندگی  و  راهنمایی  پلیس  رئیس 
گفت: از شهروندان درخواست می شود که در خانه بمانند و در 
راستای حفظ سلامت جامعه همکاری لازم را با پلیس داشته 
باشند و همچنین ترددها و سفرهای غیرضروری شهری را به 

حداقل ممکن برسانند.

به دلیل نقص فنی ؛
پرواز آبادان - تهران نرفته برگشت!

مدیر فرودگاه بین المللی آبادان از نقص فنی در پرواز آبادان - 
تهران و بازگشت این پرواز به فرودگاه آبادان خبر داد.

پروانه سهرابی اظهار کرد: پرواز شماره ۱۲۱۷ هواپیمایی قشم 
ایر از فرودگاه آبادان به مقصد تهران از فرودگاه برخاسته بود اما 
۵ دقیقه بعد از پرواز در ۱۶ مایلی فرودگاه، یکی از موتورهای 

این هواپیما از کار افتاد.
فرودگاه  به  کامل،  ایمنی  حفظ  با  هواپیما  این  افزود:  وی 
آمد. هواپیما  بازگشت و فرود  آبادان  بین المللی آیت ا... جمی 
بدون هیچ مشکلی به زمین نشست و همه مسافران در سلامت 

کامل هستند.
سهرابی گفت: این پرواز، آخرین پرواز هواپیمایی قشم ایر در 
جمعه شب بود و هواپیمای جایگزین برای آن وجود ندارد و از 
این رو، صبح شنبه تکلیف سفر مسافران  مشخص خواهد شد.

سرپرست اداره کل امور بانوان استانداری خوزستان :
زنان و دختران مجرد بیمه می شوند

سرپرست اداره کل امور بانوان و خانواده استانداری خوزستان با 
اشاره به افزایش پوشش بیمه اجتماعی روستاییان و عشایر با 
اولویت زنان سرپرست خانوار، گفت: در این طرح جدید، زنان 
و دختران مجرد می توانند تحت پوشش بیمه اجتماعی عشایر 

)بازنشستگی( قرار بگیرند.
زینب پارسافخر به مناسبت روز جهانی زنان روستایی اظهار 
ریاست  محروم  مناطق  و  روستایی  توسعه  معاونت  کرد: 
اجتماعی روستاییان و  بیمه  با همکاری صندوق  جمهوری 
گسترش  برای  مناسب  بسترسازی  "افزایش  طرح  عشایر، 
اولویت  با  را  عشایر"  و  روستاییان  اجتماعی  بیمه  پوشش 

زنان سرپرست خانوار در دست اجرا دارد.
وی با تقدیر از اقدامات اداره کل امور عشایر در خوزستان گفت: 
از این اداره به عنوان مجری این طرح انتظار می رود که در 
راستای شناسایی و معرفی افراد مشمول با استفاده از تمامی 
ظرفیت ها به ویژه تسهیل گران و مدیران عامل صندوق های 
اعتبارات خرد و زنان سرپرست خانوار عشایری، اقدام شایسته ای 
و  زنان  این طرح جدید،  در  افزود:  پارسافخر  آورند.  به عمل 
دختران مجرد می توانند تحت پوشش بیمه اجتماعی عشایر 

)بازنشستگی( قرار بگیرند.
وی بیان کرد: یک سال و نیم بخشودگی حق بیمه برای زنان 
عشایری و افرادی که دارای ۱۸ تا ۵۰ سال هستند، از مزایای 
این طرح است و این افراد می توانند خود را بیمه کنند و با 
پرداخت ۱۵ سال حق بیمه، از مزایای بیمه بازنشستگی به شرط 

۶۵ سالگی بهره مند شوند.
سرپرست اداره کل امور بانوان و خانواده استانداری خوزستان 
گفت: به کلیه مناطق عشایری استان خوزستان اطلاع رسانی 
شده است و زنان عشایری با مراجعه به کارگزاری های بیمه در 
شهرستان ها می توانند خود را بیمه کنند. وی با گرامیداشت روز 
جهانی زنان روستایی بیان کرد: امسال این روز با توجه به شیوع 
ویروس کرونا با عنوان مقاوم سازی زنان زحمت کش روستایی 
در مواجهه با این بیماری، نام گذاری شده است. زن روستایی با 
وجود تمامی مشکلات، نماد سختکوشی و مقاومت در تمامی 

زمینه ها و عرصه های زندگی است.
سرپرست اداره کل امور بانوان و خانواده استانداری خوزستان 
با اشاره به وضعیت موجود و شرایط سخت اقتصادی گفت: 
از ظرفیت تمامی دستگاه ها و متولیان امور روستایی در استان 
خوزستان و حتی کشور بهره خواهیم جست تا در حمایت از 
تولیدات زنان روستایی و عشایری و همچنین مسائل اجتماعی 

و فرهنگی این عزیزان اقدامات موثرتری به عمل آید.

سرپرست منابع طبیعی انديكا :
آتش به جان تالاب شیمبار افتاد

سرپرست اداره منابع طبیعی و آبخیزداری اندیکا گفت: شعله 
های آتش دوباره در تالاب شیمبار زبانه کشید.

ایرج حاتمی بیان کرد: نیروهای محیط زیست و منابع طبیعی 
در حال اعزام به محل آتش سوزی هستند و به نیروهای محلی 
نیز فراخوان داده شده تا در صورت امکان نیروهای امدادی را 

همراهی کنند.
سرپرست اداره منابع طبیعی و آبخیزداری اندیکا ادامه داد: علت 
این  اخیر  این آتش سوزی مشخص نیست و در یک هفته 
دومین بار است که این تالاب زیبا دچار آتش سوزی می شود.

تالاب شیمبار یکی از بزرگترین تاکستان های طبیعی کشور 
را در دل خود جای داده و با گونه های مختلف گیاهی نقش 

مهمی در امرار معاش مردم منطقه ایفا می کند.
پوشش عمده و قالب گیاهی در محدوده ۲ هزار هکتاری تالاب 
انگور  زالزالک،  تمشک،  گز،  پده،  جاز،  درختچه های  شیمبار 
وحشی یاقوتی است که حاکی از غنای طبیعی و تنوع گونه ای 

بالای این منطقه است.
منطقه حفاظت شده شیمبار، کوهستانی و پوشیده از جنگل و 

مرتع است؛ این منطقه حدود ۵۴ هزار هکتار وسعت دارد.
شرق  درشمال  آبژدان  و  چلو  مرکزی،  بخش  سه  با  اندیکا 

خوزستان قرار دارد.

رئیس مجمع نمايندگان خوزستان : 

در سال 1399 ؛پيمانكاران تامين نيروي انساني بايد حذف شوند
مدیرعامل فولاد خوزستان 

مدیر عالی کشور شد
علی  سال،  مدیر  عالی  نشان  سراسری  اجلاس  پنجمین  در 
محمدی مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان به عنوان مدیر عالی 

سال ۱۳۹۹ کشور انتخاب شد.
به گزارش خبرنگار روابط عمومی، پنجمین اجلاس سراسری 
نشان عالی مدیر سال با حضور علی اصغر مونسان وزیر میراث 
معاون  قبادیان  برات  دستی،  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی، 
آموزش، پژوهش و فناوری وزارت صنعت، معدن و تجارت و 
رئیس کمیته علمی، خداداد غریب پور معاون وزارت صنعت، 
معدن و تجارت و رئیس هیات عامل ایمیدرو، عیسی کلانتری 
معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان محیط زیست، داود دانش 
جعفری عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام و رئیس شورای 
سیاست گذاری و سایر مسئولان کشوری، در تالار دیپلماتیک 

وزارت امور خارجه تهران برگزار شد.
این رویداد با رویکرد: تجلیل از مدیران موفق و جوان، معرفی و 
تجلیل از مدیران خلاق در عرصه کارآفرینی، تقدیر از چهره های 
شاخص مدیریت، تبیین نقش جایگاه مدیریت در بهبود فضای 
کسب و کار و اشاعه فرهنگ مدیریت ایرانی، اسلامی و عدالت 

اجتماعی در جامعه انجام شد.
گزارش خبرنگار ما حاکی است، در این مراسم نشان عالی مدیر 
پایداری کسب و کار،  سال به دلیل عملکرد مثبت در حوزه 
خلاقیت، نوآوری و اشتغال  زایی به ویژه در شرایط تحریم ها 

به علی محمدی مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان اعطا شد.
گفتنی است، غلامرضا فروغی نیا مدیر روابط عمومی شرکت 
فولاد خوزستان به نمایندگی از مدیرعامل نشان عالی مدیر سال 

را در این مراسم دریافت کرد.

مديرعامل شهرک های صنعتی خوزستان :
نیمه امسال شلوغ ترین 

روزهاي سرمایه گذاري را داشتیم
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی خوزستان گفت: سرمایه 
گذاری در شهرک های صنعتی استان با وجود بیماری کرونا و 
به سال های گذشته رشد چشم  اقتصادی نسبت  مشکلات 
قرارداد  کرد: ۳۱۵  بیان  محمدیان  اخلاق  است.  یافته  گیری 
سرمایه گذاری در شهرک های صنعتی خوزستان در ۶ ماه 
نخست امسال منعقد شده است که نسبت به مدت مشابه در 
سال های گذشته که حدود ۵۰ قرارداد سرمایه گذاری انجام می 

گرفت رشد بسیار خوبی است.
وی گفت: امسال بیماری کرونا مانع فعالیت های اقتصادی در 
شهرک های استان نشد و در ۶ ماهه امسال شلوغ ترین ایام 

کاری و سرمایه گذاری را داشتیم.
وی با اشاره به اینکه برگشت واحدهای راکد به چرخه تولید از 
اولویت های شهرک های صنعتی است افزود: برخی واحدها به 
دلیل بدهی که به بانک ها دارند در تملک بانکها هستند و راکد 
مانده اند که در چند سال اخیر تلاش کردیم که با همکاری 
بانک ها این واحدها به صاحبان خود بازگردند و یا به فرد دیگری 

واگذار شوند تا واحد تولیدی به چرخه تولید برگردد.
اخلاق محمدیان با اشاره به فعالیت ۷۳ شهرک صنعتی در استان 
افزود: در۵۳ شهرک صنعتی زمین به سرمایه گذار واگذار شده 
است، در شهرک های صنعتی ۴۲۰ واحد دچار رکود هستند که 

به دنبال برگشت آنها هستیم.
وی با اشاره به میزان اشتغالی که در شهرک های استان ایجاد 
شده است افزود: براساس پروانه های بهره برداری ۲۶ هزار 
فرصت شغلی در شهرک های صنعتی استان ایجاد شده که البته 
برخی واحدها ممکن است کارگران فصلی جذب کنند و این رقم 
تغییراتی داشته باشد. محمدیان گفت: ستاد تسهیل از ظرفیت 
های استان بر این باور است که برای کمک به تولید کنندگان از 

این فرصت باید استفاده شود.
وی افزود: نمی توان به طور قطع گفت که مشکل تعطیلی 
واحدها  ازبانک هاست اما یکی از عوامل اصلی ماندگاری و 

پیچیده تر شدن مشکلات واحدها ، بانک ها هستند.
تولیدی،  واحدهای  اغلب  اصلی  مشکل  داد:  ادامه  محمدیان 
کمبود نقدینگی است ولی این نقدینگی تنها توسط بانک ها 
تامین نمی شود ، فرد سرمایه گذار باید با مطالعه و داشتن سرمایه 
کار خود را آغاز کند و بانک ها در ادامه مسیر به کمک این 
واحد تولیدی بیایند.وی گفت: سرمایه گذاری که تنها از بانک ها 
تامین اعتبار کند موفق نمی شود بلکه باید از بانک ها در مسیر 
فعالیت تولیدی کمک گرفته شود. مدیرعامل شرکت شهرک 
های صنعتی خوزستان ادامه داد: سرمایه گذار باید تمام جوانب 
طرح را در نظر داشته باشد و مشخص کند که توان سرمایه 

گذاری  برای انجام طرح را دارد یا خیر.
محمدیان با اشاره به اینکه در حال حاضر۲۱ سرمایه گذار خارجی 
در شهرک های صنعتی استان فعال هستند افزود: با توجه به 
شدت گرفتن تحریم ها آمار جذب سرمایه گذار خارجی نیز 
کاهش یافته است و امسال تا کنون سرمایه گذاری خارجی در 

شهرک های استان سرمایه گذاری نکرده است.

معاون شهردار اهواز :
پروژه تقاطع و زیرگذر زردشت

 در حال تكمیل است
معاون فنی وعمرانی شهرداری اهواز از آغاز عملیات روکش 
آسفالت مکانیزه لوپ و رمپ جنوب غربی ورودی از اتوبان شهید 
مدرس به کیانشهر، تقاطع و زیرگذر جانباز )زردشت( به عنوان 
گام پایانی تکمیل عملیات عمرانی این پروژه خبر داد.وحید معینی 
زاده معاون فنی و عمرانی شهردار اهواز با اشاره به پیشرفت حدود 
۱۰۰ درصدی پروژه تقاطع غیر هم سطح جانباز )زردشت( اظهار 
داشت: پس از تکمیل عملیات زیرسازی و جدول گذاری و پیاده 
رو سازی، روکش آسفالت لوپ و رمپ جنوب غربی ورودی 
از اتوبان شهید مدرس به صورت مکانیزه و با صرف بیش از 
۴۶۰۰ تن آسفالت آغاز گردیده که آسفالت مورد نیاز پروژه توسط 
کارخانه آسفالت بخش خصوصی تامین شده است. معاون فنی 
وعمرانی شهردار اهواز در ادامه عنوان کرد: احداث بلوار ۴۴ متری 
مهرشهر و زیر گذر ۱۸ متری چهارم کیان آباد به موازات این 
تقاطع نقش بسزایی در کاهش و روانسازی ترافیک در هسته 
ومناطق کیان آباد، کیانشهر، مهرشهر، زردشت، کیانپارس و ... 
داشته و با تکمیل این تقاطع در روزهای آتی دسترسی شهروندان 

در این کریدور به سهولت انجام خواهد پذیرفت.

جانشین فرماندهی نیروی انتظامی اهواز :

شکایتی پيرامون چالش "مومو" نرسيده است

محمدرضا ايزدی :

اعتماد به جوانان در تاریخ شهرداری اهواز بی سابقه بوده است

رئیس مرکز بهداشت خوزستان :

تذكر شفاهی كارساز نبود

معاون دانشكده علوم پزشكی آبادان :

واكسن آنفولانزا توزیع نشده است

جانشین فرماندهی نیروی انتظامی شهرستان اهواز گفت: تاکنون 
شکایتی در مورد فوت به علت چالش مومو به ما واصل نشده است.

یک  فوت  خبر  انتشار  به  واکنش  در  کشوری  کیومرث  سرهنگ 
هیچ  تاکنون  کرد:  اظهار  مومو  چالش  علت  به  اهوازی  کودک 
شکایتی به فرماندهی انتظامی اهواز و یا پلیس فتا مبنی بر قربانی 

گرفتن چالش مومو در سطح شهرستان اهواز واصل نشده است.
وی افزود: حتی هیچ تماسی هم با مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ 
برای اعلام گزارش در این زمینه نداشته ایم. اطلاع و پیگیری بعد 
از وقوع جرم در صورتی امکان پذیر است که خبر آن از سوی مردم 
به مرکز فوریت های پلیسی اطلاع داده شود و یا شکایتی ثبت شود 
که مأموران برای پیگیری به این دو مورد استناد می کنند ولی برای 

این خبر تاکنون نه شکایتی واصل شده و نه تماسی داشته ایم.
برخی کاربران شبکه های اجتماعی در استان خوزستان از قربانی 
شدن یک کودک ۱۱ ساله کلاس پنجمی اهوازی به علت چالش 

مومو خبر دادند.
این احتمال وجود دارد که خانواده قربانی هنوز شکایتی تقدیم مراجع 

انتظامی نکرده باشند ولی نیروی انتظامی توصیه کرده خانواده ها 
در صورت مواجه با چنین موردی حتماً به پلیس فتا اطلاع دهند تا 

نسبت به شناسایی افراد مزاحم اقدام فوری صورت گیرد.
در روزهای اخیر پیامی به نام چالش مومو در شبکه های اجتماعی 
خصوصاً واتساپ منتشر شده که حسب اطلاع پلیس فتا اغلب در 
استان های جنوبی شاهد این چالش هستیم؛ ضمن اینکه کاربران 
دانش آموز نیز این پیام های حاوی تصاویر مومو را دریافت کردند.

همچنین طی پیگیری های پلیس فتا مشخص شده که برای برخی 
و  ایرانی  شماره  با  کاربری  حساب های  از  اپ  واتس  کاربران  از 
خارجی پیام هایی به زبان فارسی ارسال و از آن ها برای شرکت در 

چالش دعوت شده است.
مومو با استفاده از یک حساب کاربری واتس آپ، یک لینک تماس 
به رفتارهای  را  آنها  از شروع به گفتگو  ارسال و پس  افراد  برای 

خطرناک دعوت می کند.
خانواده ها باید ضمن پیشگیری از بروز استرس در فرزندان نسبت 
وجود  با  کنند؛  اقدام  ها  رسان  پیام  از  آنها  استفاده  بر  نظارت  به 

رسان  پیام  از  فرزندان  استفاده  عدم  به  نسبت  فتا  پلیس  هشدار 
های خارجی ولی این کار بدون محدودیت در حال انجام است و 

مشکلات ناشی از آن قابل پیش بینی بود.
از طریق  را  مردم مشکلات و موارد مشکوک در فضای مجازی 
سایت پلیس فتا به نشانی cyberpolice.ir بخش فوریت های 

سایبری اطلاع دهند.

عضو شورای شهر اهواز با تاکید بر اینکه اخیرا استیضاح شهردار 
چند  آینده  ماه های  در  گفت:  بوده،  سوال  طرح  بلکه  نبود  مطرح 

پروژه مهم شهری به بهره برداری می رسد.
ایزدی عضو شورای شهر اهواز در نشست کارشناسی  محمدرضا 
"هم گفت" در پاسخ به سوالی در خصوص انتصابات شهرداری، 
نصب  و  عزل  در  حقی  هیچ  قانون  طبق  شورا  اعضای  گفت: 
اثرگذار  توانند  می  شورا  نظارتی  بعد  از  فقط  و  ندارند  شهرداری 
را  سیاستی  و  مش  و  خط  می تواند  شهردار  انتخاب  قطعاً  باشند؛ 
تعیین کند که اگر این انتخاب از سوی شورا درست باشد به طور 

حتم این سلامت به زیر مجموعه  سرایت خواهد کرد.
وی با تاکید بر اینکه اخیرا طرح استیضاح شهردار مطرح نبود بلکه 
طرح سوال از شهردار در شورا بود، گفت: در دستور کار شورا، پاسخ 
در  باید  یا  قانون شهردار  که طبق  بود  شورا  اعضای  به سوالات 
صحن شورا حاضر می شد و به سوالات اعضا پاسخ می داد یا به 
صورت مکتوب پاسخ  خود را ارائه می کرد که پاسخ خود را ارائه داد.

وی با اشاره به مشکلاتی که شهرداری اهواز با آن ها دست و پنجه 
نرم می کند، بیان کرد: برای جمعیت جمعیت یک میلیون و ۲۵۰ 
هزاری اهواز باید یک هزارو ۲۵۰ اتوبوس داشته باشیم اما اکنون 
یکصدو ۷۰ اتوبوس برای این جمعیت داریم که نصف آن ها کولر 
ندارد، برای خرید هر اتوبوس مبلغ ۲ میلیارد تومان نیاز است که 

۸۲.۵ درصد را باید دولت پرداخت کند که پرداخت نمی کند.

ایزدی افزود: سالانه باید حدود ۷۰۰ میلیارد تومان حق آلایندگی 
بگیریم، بیشترین مبلغی که شهرداری پیش از این شورا گرفته ۲۹ 
میلیارد تومان است اکنون این مبلغ به ۱۱۰ تا ۱۱۵ میلیارد تومان 

رسیده که با ۷۰۰ میلیارد تومان خیلی فاصله دارد.
گرفته  صورت  جوانگرایی  به  اشاره  با  اهوار  شهر  شورای  عضو 
گرفت  صورت  که  خوبی  کارهای  از  یکی  گفت:  شهرداری،  در 
اعتماد به جوانان بود که عمدتاً جوانان دلسوز و سالمی بودند که 
در  بود همچنین  سابقه  بی  تاریخ شهرداری  در طول  مسئله  این 

شهرداری از یک سری فسادها جلوگیری شد.
وی با بیان اینکه در هیچ دوره ای از شوراها بحث محرومیت زدایی 
با این جدیت توسط اعضا دنبال نشد، افزود: منطقه مهدیس پس 
از ۲۷ سال که مردم آسفالتی در این منطقه ندیده بودند در این 

شورا آسفالت آن انجام شد..
این عضو شورای شهر با بیان اینکه کارهای بزرگی در شهرداری 
صورت گرفته، گفت: اکنون ال ۵۰۰ پروژه تقاطع غیر هم سطح 
شهید کجباف حدود ۸۱ درصد پیشرفت دارد که تا بهمن ماه افتتاح 
حال  در  فیزیکی  پیشرفت   ۹۸ با  زردشت  زیرگذر  پل  می شود، 
آسفالت است، تقاطع غیر همسطح میدان دانشگاه توسط قرارگاه 
پیشرفت  درصد   ۲۷ شده  آغاز  که  کوتاهی  زمان  مدت  در  خاتم 

فیزیکی دارد.
تا  پل ششم  رینگ کمربندی  اول  فاز  در حال حاضر  افزود:  وی 
پیگیری  حال  در  و  دارد  فیزیکی  پیشرفت  درصد   ۹۰ فولاد  پل 
برای ایجاد روشنایی و نصب پایه های برق از طریق سازمان آب 
و برق هستیم با بهره برداری از این پروژه بار ترافیکی زیادی از 

شهر کم می شود.
 ۶۰ با  فرودگاه  بلوار  تا  ولایت  پل  پروژه  همچنین  گفت:  ایزدی 
متری   ۴۴ مسیر  است؛  انجام  حال  در  فیزیکی  پیشرفت  درصد 
کیانشهر تابلوار قدس با ۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی در حال انجام 
است و فقط جدول کاری و آسفالت آن مانده تا تکمیل شود، پروژه 
جاده ساحلی حد فاصل پارک ربیع تا پل ششم فولاد ۴۰ درصد 
سوم  پل  تا  ملت  کوی  از  ساحلی  جاده  پروژه  فیزیکی،  پیشرفت 
فرهنگسرای  است،  گرفته  را  آن  پیشرفت  جلوی  نفت  پروژه  که 

فرهنگیان صدرصد تمام شد و فقط باید تجهیز شود.

رئیس مرکز بهداشت خوزستان گفت: میزان استفاده از ماسک به 
طور متوسط در خوزستان به کمتر از ۵۰ درصد رسیده است.

پروتکل  این  رعایت  میزان  کرد:  بیان  علوی  محمد  سید  دکتر 
بهداشتی در برخی مکان ها مطلوب گزارش شده به عنوان مثال 

در برخی بانک ها بالای ۹۵ درصد و در برخی دیگر پایین است.
بین  حفاظی  پلاستیک  با  که  بانک ها  از  برخی  در  افزود:  وی 
کارمندان و مردم ایجاد می شود ممکن است در قسمت کارمندان 
در  اما  شود  اعمال  خوبی  به  گذاری  فاصله  و  ماسک  از  استفاده 

قسمت مراجعان پروتکل ها رعایت نمی شود.
علوی با تاکید بر اینکه میزان استفاده از ماسک کمتر از ۹۵ درصد 
نامطلوب است ادامه داد: میزان رعایت این پروتکل بهداشتی در 
حاشیه  بازارچه های  و  پاساژها  نانوایی ها،  جمله  از  مکان ها  برخی 

شهرها پایین است و هنوز خود را اصلاح نکرده اند.
بیان  اهواز  شاپور  جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشتی  معاون 

به  می کنند  رعایت  را  پروتکل ها  به شدت  مردم  از  گروهی  کرد: 
گونه ای که مدت هاست از خانه خارج نشده اند اما برخی از مردم 
اصلا اعتقادی ندارند و حتی به جامعه دهن کجی کرده و پاسخ 
های زشت و توهین آمیزی می دهند که دولت و نیروی انتظامی 
باید با آنها برخورد کند. وی اضافه کرد: فرهنگ سازی با اعمال 
قانون است و تنها با تذکر شفاهی در هیچ کشوری کارساز نیست؛ 
در حال حاضر تعیین جریمه برای افرادی که ماسک نمی زنند در 

تهران اعمال شده و امید است در همه جای کشور صورت گیرد.
علوی گفت: آخرین وضعیت میزان استفاده از ماسک در آخر هفته 
از مردم، ادارات، بازارچه ها و پاساژها و شهرستان ها جمع آوری 
و جمع بندی می شود و میانگین در ستاد مدیریت کرونای استان 

اعلام می شود.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز در ستاد مدیریت 
به  بیمار مبتلا  بیماری کرونای خوزستان اعلام کرد: حدود ۸۵۰ 

ویروس کرونا در بیمارستان های استان بستری هستند که از این 
تعداد ۲۳۰ بیمار در بخش مراقبت های ویژه و مابقی در بخش های 
عادی در حال مداوا هستند، در پیک دوم بیماری بیشترین رکورد 

بیماران بستری در حدود ۱۱۰ بیمار ثبت شد.
دکتر فرهاد ابول نژادیان افزود: آمار جانباختگان کرونا در خوزستان 
بالاتر رود ۲  بیماران  تعداد  اما هر چه  همچنان تک رقمی است 
هفته بعد تعداد بیماران مراقبت ویژه و متعاقب آن تعداد جانباختگان 
افزایش می یابد. به گفته رئیس مرکز بهداشت خوزستان، در حال 
اجتماعی،  تامین  گلستان،  سینا،  رازی،  بیمارستان های  حاضر 
امیرالمومنین، فاطمه الزهرا و ارتش درگیر در حال حاضر جوابگو 

هستند اما ما نگران آینده هستیم.
یابد  ادامه  به همین منوال  اگر وضعیت  افزود:  سید محمد علوی 
و تمام بیمارستان ها نیز بسیج شوند تاب آوری پذیرش این حجم 

از بیمار را ندارند.

معاون بهداشت دانشکده علوم پزشکی آبادان گفت: ۹ هزا واکسن 
آنفولانزا در ۲ نوبت در اختیار دانشکده علوم پزشکی آبادان قرار 
گرفت که بین گروهای هدف و براساس پروتکل های بهداشتی در 

شهرستان های آبادان، خرمشهر و شادگان توزیع شد.
قرار  بهداشت  مراکز  در  فقط  واکسن  داشت:  اظهار  یلالی  آرش 
گرفته و برای گروه های هدف واکسن آنفلوآنزا از جمله زنان باردار، 
افراد مسن، گروه بیماران خاص، جانبازان و پرسنل کادر درمان و 

بهداشت در حال تزریق است.
وی افزود: فعلا واکسن آنفولانزا در داروخانه ها توزیع نشده است و 
منتظر اعلام وزارت بهداشت و تحویل نوبت سوم سهمیه دانشکده 

برای توزیع در داروخانه ها هستیم.
معاون بهداشت دانشکده علوم پزشکی آبادان گفت: روند ابتلا و 
بستری بیماران کووید ۱۹ در شهرستان های تابع دانشکده صعودی 

و هر روز به تعدادآنها افزوده می شود.

افراد  همه  توسط  ماسک  از  استفاده  ضرورت  به  اشاره  با  وی 
جامعه افزود: استفاده از ماسک و رعایت فاصله گذاری اجتماعی 
در کاهش میزان ابتلا به بیماری تاثیرگذار است و همه باید این 
از خدمات ۳۰مرکز شهری،  نفر  موارد را رعایت کنند. ۶۰۷ هزار 
در  سلامت  پایگاه   ۱۲ و  بهداشت  خانه   ۱۳۲ روستایی،  ۱۸مرکز 
شامل  آبادان  پزشکی  علوم  دانشکده  زیرمجموعه  شهرستان های 

آبادان، خرمشهر و شادگان بهره مند هستند.


